
Geachte leden van de Raadscommissie, 

De 10 tennisverenigingen binnen de gemeente Krimpenerwaard stellen het zeer op prijs een 

korte toelichting te kunnen geven op het sportaccommodatieplan, zoals dat vandaag voorligt 

ter bespreking. Na afloop van onze korte toelichting, staat het u vrij vragen aan de 

afvaardiging van de tennisverenigingen te stellen en wij nodigen u daartoe van harte uit. 

De 10 tennisverenigingen in de gemeente Krimpenerwaard hebben vanuit het verleden 

verschillende afspraken met de gemeente geërfd en een harmonisatie gaat plaatsvinden 

onder alle in de gemeente gevestigde sportverenigingen.  

De afspraken met de 5 verenigingen, waar de gemeente nu een overeenkomst mee heeft, 

zullen in noodzakelijke maatwerkgesprekken tussen de gemeente en de individuele 

tennisverenigingen worden vastgelegd. Deze gesprekken zullen medio 2019 opgestart 

worden. 

De tennisverenigingen hebben samen bijna een jaar intensief met elkaar hebben overlegd, 
met steun en advies van de KNLTB en met als doel de tennissport in de gemeente 
Krimpenerwaard toekomstbestendig te maken. Samen hebben we vanuit een visie een 
manier gevonden al die verschillende achtergronden samen te brengen tot een gezamenlijke 
visie en mening.  
Verenigingen zijn hierbij over hun eigen schaduw gestapt. Er zijn vele bijeenkomsten 
geweest, er zijn vergaande berekeningen gemaakt, er hebben overleggen plaatsgevonden 
met de gemeente, er zijn vragen gesteld & beantwoord & toelichting gegeven. Er is 
gezamenlijk gestreden voor het behoud van tennissport in de kleine kernen, er is 
samenwerking ontstaan en bereidheid uitgesproken tot verdere samenwerking in de 
toekomst. 
 
De tennisverenigingen kunnen zich vinden in het toekomstbestendig sportbeleid van de 

gemeente Krimpenerwaard, waarbij wij inmiddels hebben begrepen dat de positie van tennis 

zal worden aangepast in de Sportnota en wel zo dat de tennissport een meer prominente 

plaats krijgt in de Sportnota. De tennissport zal, na de uitvoering van de harmonisatie, een 

jaarlijkse bijdrage van de gemeente Krimpenerwaard ontvangen. U kunt zich voorstellen dat 

de verenigingen hier uiterst content mee zijn. Het is een belangrijk uitgangspunt voor de 

verenigingen en draagt in belangrijke mate bij aan een verzelfstandigde toekomstbestendige 

tennissport, die financieel en sportief gezond is en zal blijven voor de komende decennia.  

De basis van het voorstel is dat de banen en het park er omheen in “goede staat” zullen 

worden overgedragen. Concretisering van “in goede conditie” is dat de banen, inclusief 

hekwerk en bestrating, voor tenminste 10 jaar geen renovatie/ vervanging behoeven. 

Hiermee worden de verenigingen in staat gesteld de noodzakelijke reserveringen te doen 

voor renovatie c.q. vervanging in de jaren daarna. In het voorstel stelt de gemeente jaarlijks 

een bedrag van €38.400,00 ter beschikking (jaarlijks te indexeren) en de verenigingen zullen 

zelf zorgdragen voor de reserveringen van de noodzakelijke renovatie van de banen over 

een periode van 30 jaar (de totale kosten bedragen ongeveer €2,7 miljoen).  

Kortom: wij zijn blij dat het bestuur van de gemeente Krimpenerwaard de waarde van onze 
inspanningen op de juiste waarde inschat en haar beleid daarop richt.  
 
De tennisverenigingen zullen verder gaan op de ingeslagen weg en de verantwoordelijkheid 
op zich nemen, die een de tweede sport van de gemeente heeft om nog meer mensen, 
jeugd en ouderen middels tennissport een sociale context te geven en stimulans voor veel 
bewegen. 
 
 



Hebben de leden van de Raadscommissie nog vragen, opmerkingen of anderszins? 
 
Dan wil ik u hartelijk bedanken voor uw aandacht, mede namens de 10 aanwezige 
tennisverenigingen en wens ik u veel succes met het verdedigen van dit voorstel tijdens de 
komende Raadscommissievergadering en vervolgens in de Raadsvergadering.  
 
Mocht u vragen hebben of achtergrondinformatie nodig hebben ter voorbereiding op de 
Raadscommissie- of Raadsvergadering, aarzelt u dan niet contact met ons op te nemen.  
Wij beantwoorden graag uw vraag c.q. vragen. 
 
Hannie Stolwijk 
 

 

Ter aanvulling (naar aanleiding van de tijdens de bijeenkomst gestelde vraag) 

De tennisverenigingen voorzien een gezonde exploitatie voor alle 10 tennisverenigingen met 
een jaarlijks toe te kennen bedrag van €38.400,00. De manier waarop deze bijdrage ter 
beschikkking zal worden gesteld aan de tennissport wordt momenteel door de gemeente 
nader onderzocht.  
 


